
 

 

 
VERSLAG van 37849-2023 - OOGO Bestuurlijk overleg d.d. 25 mei 2023. 
 
Aanwezig: Ab Groen,  St. Goo 

Wim Timmermans,  Commanderijcollege 
Sultan Solak,   Platoo 
Giel Govers                   Platoo 
Maarten Ebbing             Jenaplanschool De Pandelaar 
Anja Koch                      gemeente Gemert-Bakel, Manager SD 
Han Weijers,   gemeente Gemert-Bakel 
Karin van Hal,   gemeente Gemert-Bakel 
Elsa Duijnstee,   gemeente Gemert-Bakel 
Wilmie Steeghs,  gemeente Gemert-Bakel, wethouder 
Krijno van Vugt,  M3V 

 
Afwezig: Arn Bressers                 Commanderijcollege 

  

 
 
 
1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda 

Kennismaking manager SD 
 

2. Vaststellen verslag OOGO 20 oktober 2022 (bijlage 1) 
Vastgesteld 
 

3. Verdere beschouwing IHP (inhoudelijk, proces) (Krijno van Vugt M3V) 
- Uitvraag (bijlage 2) 
- Proces 
- Samenvatting gesprekken 

 
Het definitieve rapport leerling prognoses wordt half juni verwacht. 
Dan wordt helder waar groei en waar krimp optreedt. 

 
Presentatie: 
Voor inhoud van de presentatie: zie bijlage 1. Aandachtspunt is om samen, 
gemeenschappelijk, te komen tot een gedragen IHP met een 
investeringsagenda.  

 
Plan van aanpak:  
Er worden werksessies georganiseerd om gezamenlijk tot een aantal scenario’s 
te komen. Deze worden verwerkt tot een concept IHP (met de financiële 
consequenties), dat in het najaar 2023 gereed moet zijn. Dit om middelen mee te 
kunnen nemen in de kadernota van 2025. 
Aandachtspunt; 
Wat is het perspectief voor 2024? Staat alles dan in de wachtrij?  

 
Over de aanvragen die gedaan zijn in het kader van het programma voorziening 
huisvesting onderwijs Gemert-Bakel 2023 is eerder gezegd in bestuurlijke 
overleggen, dat de aanvragen in behandeling worden genomen in het nieuwe 
IHP. Voor incidentele oplossingen moet separaat bekeken worden wat er 
mogelijk is. 

 
Uitkomsten interviews: 

Enkele belangrijke uitkomsten van de interviews zijn: 
➢ Onvoldoende transparantie hoe keuzes tot stand komen 
➢ Uitvoering van projecten verloopt traag 



 

 

➢ Onvoldoende beleid en te veel op incidenten gestuurd 
➢ Behoefte aan een gezamenlijke visie. 
➢ Vraagstukken m.b.t. beheer en exploitatie van MFA’s in kleine kernen. 

 
De uitdagingen zijn dan ook: 
✓ Planmatige gefaseerde vernieuwing 
✓ Uitbreiding voorzieningen in de kern Gemert 
✓ Transparante beleidsvoering 
✓ Samen de schouders eronder! 

 
In dit kader geven de schoolbesturen aan dat we in het Plan van aanpak beter en 
positiever moeten beschrijven dat het opstellen van het IHP een gezamenlijke 
actie is van de partijen. 

 
Afspraak; 
Behandeling van het IHP tijdens dit OOGO zien we als een gezamenlijke aftrap. 
Vervolgens plannen we een werkbijeenkomst in, waarin we een aantal thema’s 
bespreken. 
Het heeft de voorkeur, een eerste werksessie in te plannen voor de 
zomervakantie en in september het vervolg.  
Verzoek is een werkbijeenkomst te plannen van een dagdeel, waarin we de 
inhoudelijke thema’s goed met elkaar kunnen doorakkeren. 
(Addendum; gezien de inwerkperiode van de beleidsmedewerker hebben we 
uiteindelijk gekozen voor 2 bijeenkomsten direct na de zomervakantie.) 

 
Doel van de werkbijeenkomst(en); 
Gezamenlijk reële ambities formuleren, vanuit noodzaak en wederkerigheid. 
Verzoek is om ons niet op voorhand al door de financiële consequenties te laten 
beperken. 
Tijdens de werkbijeenkomsten formuleren we de contouren. 

  
Het is belangrijk de Raad tijdig te informeren en te betrekken. Dit kan via een 
RIN, waarin we het proces te schetsen en wat hun rol is in het proces. Daarnaast 
willen we tijdens een beeldvormende avond in oktober de raad op inhoud te 
bevragen en input van hen op halen.  
Eind dit jaar leveren we een IHP op, en leggen dit voor aan de raad ter 
vaststelling. 

 
4. Onderwijshuisvesting (bijlage 3) 

a. S.v.z. Commanderij College Macropedius 
b. S.v.z. Stichting GOO 
c. S.v.z. Aanvraag extra klaslokaal De Kleine Kapitein 
d. S.v.z. Pandelaar  

 
Alle aanvragen naar aanleiding van het Programma Huisvesting onderwijs 2023 
zijn on-hold gezet. Deze aanvragen worden meegenomen in de 
fasering/prioritering in het IHP. 

 
N.a.v.; 
De heer Groen maakt zich daar grote zorgen om, aanvragen zijn dringend en 
kunnen niet wachten tot 2025. Hij verzoekt de wethouder om inhoudelijk te 
reageren op de aanvraag. 

 
Op dit moment zijn er geen financiële middelen om de aanvraag gestand te 
doen. Zij is bereid om te kijken of in het najaar, tijdens de behandeling van de 
begroting nog mogelijkheden zijn om urgente zaken al in 2024 op te pakken, 
maar kan geen garantie geven. 



 

 

 
Het is voor de heer Groen een verassing, dat er alleen vanuit het IHP op langere 
termijn geld beschikbaar komt. Hij vindt de beoordeling van de aanvraag voor de 
Samenstroom niet in lijn met eerdere afspraken. 
 
Op het gebied van Onderwijshuisvesting lopen bij Stichting GOO een aantal 
zaken: 
- Nieuwe afspraken over groot onderhoud MFA’s 
- Renovatie bij BS ’t Venster met middelen van SUVIS en de gemeente. 
- Planvorming voor nieuwbouw Berglaren is in een vergevorderd stadium. 

Binnenkort volgt een definitieve aanvraag voor het krediet. 
- Realisatie overname gebouw De Samenstroom door Stichting GOO. 

 
De heer Govers van Platoo geeft aan dat zij bezig zijn met de voorbereidingen 
van de uitbreiding bij de Kleine Kapitein in Bakel. Zij hebben € 160.000 
toegewezen gekregen voor de uitbreiding. Uit de voorbereiding blijkt dat het 
toegewezen bedrag niet voldoende is voor de realisatie. Hij heeft hierover in april 
contact gehad met de heer Verdellen.  

 
De heer Timmermans van het Commanderij College meldt dat er 7 juni een 
beeldvormende avond is voor de raad. Deze avond is bedoeld om input op te 
halen over de locatiekeuze voor nieuwbouw van het Macropedius. 

 
Afspraak; 
We sturen de beantwoording van de aanvragen aan de partijen toe, waarmee 
ook de mogelijkheid voor het indienen van een zienswijze open staat. 

 
5. Voortgang actieplan LEA – CJG  2019-2023 (bijlage 4) 

Vastgesteld 
 
6. Passend onderwijs/ Onderwijs-zorg-arrangementen 

Pilot en experimenteer regeling is inmiddels opgestart.  
De stuurgroep heeft een startbijeenkomst gehad, dit was een hele vruchtbare 
bijeenkomst.  
Het is een reis waarbij we met kinderen aan de slag gaan die nu tussen wal en 
schip vallen. 
 

7. NPO Middelen  
Toelichting Ingrid van Geffen. 
Er liggen vragen om extra middelen van het Kunstlokaal en van Bureau 9 voor 
extra activiteiten van buurtschap coaches. 
 
N.a.v. Gala; 
Een vervolg op het oude sport en preventieakkoord. Meer aanbod, beter op 
elkaar afgestemd meer aandacht voor de jeugd. 

 
8. SPUK regeling/uitkering voor VE aan ontheemde peuters 

Regeling voor gemeenten met als doel tegemoet te komen in de kosten voor het 
aanbieden van voorschoolse educatie aan ontheemde peuters. 

 
Er zijn aanvullende middelen verkregen voor Peuters Oekraïne. 
Er worden afspraken ingepland om in beeld te brengen over welke aantallen we 
het hebben en waarvoor we het geld dan in kunnen zetten. 
  

 
9. Rondvraag en afsluiting 

Niemand maakt gebruik van de rondvraag. 



 

 

 

Regiegroep 2022 /2023 OOGO 2023  

24 november 2022 van 10.00 uur  – 12.00 uur  

9 februari 2023 van 10.00 uur – 12.00 uur  

14 april 2023 van 10.00 uur – 12.00 uur 25 mei 2023 10.00 uur – 12.00 uur  

21 september 2023 van 10. 00 uur – 12.00 uur   

23 november 2023 van 10.00 uur – 12.00 uur  10 oktober 2023 10.00 uur – 12.00 uur 

 
 
Gemert, 27 juni 2023 
Voor verslag: Jacqueline van 't Hof, SD 


